

ANNOUNCEMENT FOR THE OPENING OF CANDIDACY REGISTRATION FOR THE BOARD OF DIRECTOR MEMBERSHIP OF GULF CAPITAL PJSC

The Company's Board of Directors is pleased to invite the shareholders to nominate members to the Company's Board of Directors. The nomination registration process shall open from Monday, 23 May 2022 through Friday, 3 June 2022.

The Board of Directors invites those who meet the nomination requirements to apply by submitting their application to the management at the Company's headquarter located at Abu Dhabi Mall, West Tower, Level 6. Phone Number 02 694 2727. P.O. Box 27522

The application should include a profile of the candidate.

General Conditions:

- The number of seats on the Board is 7.
- The nomination registration process will remain open for 10 days from the date of announcement in accordance with Article 13 of Ministerial Decision of 2017 on the Regulation of Private Joint Stock Companies.
- Nominees must meet the requirements set out in Federal Law No. 32 of 2021 on Commercial Companies.
- Nominees may not assign their nomination to others after the candidacy registration process has been closed.
- The Company will publish names of the nominees and their details in the Company's head office on 3 June 2022.
- The Company will provide the Ministry with the nominees' names after the registration is closed.

Mr. Hareb Masood Al Darmaki

Chairman of the Board of Directors

الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة جلف كابيتال ش.م.خ (شركة مساهمة خاصة)

يتشرف مجلس إدارة شركة جلف كابيتال ش.م.خ - شركة مساهمة خاصة - بإعلام السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة وذلك خلال الفترة من يوم الأثنين الموافق 2022/5/23 حتى يوم الجمعة الموافق 2022/6/3، وعلى كل من يتوافر فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة أن يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يتقدم به إلى إدارة الشركة في مقرها الرئيسي الكائن في مركز أبوظبي مول، البرج الغربي، الطابق السادس، إمارة: أبوظبي، هاتف رقم 026942727، ص.ب. 27522 على أن يرفق بالطلب نبذة تعريفية عن مقدمه.

شروط عامة:

- عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة 7 أعضاء.
- سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة (10) أيام من تاريخ الإعلان وذلك وفقاً لحكم المادة رقم (13) من القرار الوزاري رقم (539) لسنة 2017 بشأن ضوابط الشركات المساهمة الخاصة المنفذة لأحكام قانون الشركات التجارية.
- يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تنطبق عليه الشروط الواردة في المرسوم بقانون اتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية.
- لا يجوز للمرشح بعد غلق باب الترشيح التنازل عن ترشحه لشخص آخر.
- ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح في لوحة الإعلانات الموجودة بالمقر الرئيسي للشركة بتاريخ 2022/6/3.
- سيتم موافاة وزارة الاقتصاد بقائمة أسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.

السيد / حارب مسعود الدرهمي
رئيس مجلس الإدارة